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Je normální, že mi po ujetí 950 km praskl řemen? Nevím jestli se mám dohadovat na záruku, ale nechci
ze sebe dělat vola.Přece jen 3,20 kč/km jen na řemenu je dost (u)
xsob 01.01.2011 15:33:44

Normální to není, ani to tady dřív nikdo nezmiňoval. Nespálil jsi ho někdy?
desar 01.01.2011 17:35:39

Rozhodne si nemyslim, ze to je normalni. Na 550 mi remen pri garancce ve 2200km
merili a ubylo ho asi 0,1mm oproti stavu noveho.
martinur 01.01.2011 17:41:31

Mám zcela stejnou zkušenost jako Desar. Řetěz mám po 2400 km jako "nový".  Pokud
jsi variátor nepřehřál, tak řemen klidně reklamuj.
r.w.d 01.01.2011 17:46:39

Tak tento problém jsem řešil ze zákazníkem cca před 1/4 rokem. Najel na řemenu 422
km a prasknul. Na řemen se záruka nestahuje je to spotřební materiál. Klučinovi jsem
řemen vyměnil na vlastní náklady a není problém. Byl to ojedinělý problém z řemenem.
Podle mně špatný kus i to se může stát :-(
ziza 01.01.2011 18:08:28

r.w.d> No říkal jsem si, že s tou zárukou to asi neklapne.Třeba se prodejce zachová
stejně jako ty :-DD.jinak si nejsem vědom, že bych ho přepálil nebo nějak "zkrátil"
jeho životnost. Asi špatnej kousek :
r.w.d 01.01.2011 19:28:16

Fotku asi nemáš jak vypadal řemen jak prdnul. Docela by mně zajímalo jestli nevypadal
stejně jak ten u mně.
ziza 01.01.2011 19:54:04

byl úplně na kaši
KarelP 01.01.2011 20:34:56

ziza> Ahoj,mně při 5000 km odešel simering ve variátoru a všechno bylo od oleje,na
záruku ho dali novej,řemen odmastili a teď už mám 10000 km a je pořád původní.
Hašan 04.01.2011 09:04:10
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KarelP> Napiš pro zajímavost, na jaké čtyřkolce to bylo... Mě na Jumbu praskl řemen
poprvé po 3500 km (provoz výhradně po silnici !!!), potom ani ne po 3000 a pak jsem
jej prodal.   Teď mám Max 4, původní řemen Bando jsem po 5000 km nepoškozený
vymontoval a vozím jej jako rezervu. Namontoval jsem kevlarovou repliku, mám na ní
cca 5000 km a musím teď zkontrolovat její stav. Udělám foto a vyvěsím je, aby si Ziza
mohl udělat obrázek.   Můj názor je, že Ziza má na řemenu najeto tak málo, že by měl
řemen reklamovat. Když budeš v nějakých botách chodit rok a půl, asi se na reklamaci
vykašleš, ale když se Ti rozpadnou po 6 nedělích, asi spokojený nebudeš a dáš to
patřičně znát ...
Pedros1 04.01.2011 13:41:25

sakra kluci co děláte s těma řemenama ja mam na číňankovi najeto 4500km a nedavno
jsem kontroloval řemen a je jak novy a to taham dřevo, auta, sekačku před kolkou,
odklízení sněhu atd... prostě to využívám na práci akorád pneu jsou 3500km kantare a
nějake vyměny manžet :-$
ziza 04.01.2011 15:45:19

Hašan> U prodejce jsem byl mezi svátkama.Staví se k tomu tak, že zkusí zavolat na
centrálu TGB a uvidí se co na to oni.ale, že by to mněl snahu nějak řešit sám nehrozí,
což mě celkem překvapilo.
KarelP 04.01.2011 21:42:24

Hašan> Mám Blada 425.Podle servisního manuálu je limit šířky řemenu 27 mm.
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